
 

 

 

 

Medlemsbrev Augusti 2023 

 

Hösten närmar sig och därmed årets skördefest på Öland med 

Eriksöre i spetsen. Årets camping/stugsäsong går mot sitt slut men 

även hösten kan bjuda både på vackert väder och fina höstlika bilder. 

Årets säsong har blandats av både vackert väder och regn men 

framförallt har det blåst betydligt mer än normalt. När vi nu går mot 

höst/ vintervila påminner vi alla ( som inte har vinterbostad ) att inte 

glömma att stänga av vatten och rusta för kommande vinter.  

Styrelsen håller som bäst på att sammanställa hur årets 

campingsäsong varit, vi tittar även på vad som kan förbättras inför 

nästa säsong. Glädjande för campingen 2024 är att vi redan fått minst 

20 st nya ” långliggare ” , något som vi ser mycket positivt på. 

 



Underhållsansvariga för campingen jobbar på en underhållsplan, 

något vi siktar på att ha klart till oktober månad.  

Beslut togs att kontakt skall tas med Ryds Glas  gällande fukt som 

vissa vagnar / stugor har idag. 

” Blå vägen ” kommer att rättas till under hösten. 

 

 

 

Glädjande är också att Bo Johansson i spetsen fått många frivilliga 

volontärer att hjälpa till med flera sysslor inför nästa säsong förr att 

fräscha upp vår fina camping. 

Fler saker som togs upp på Styrelsemötet 27 aug var bl a 

• Vi kommer att marknadsföra oss mer aktivt genom att synas i 

Turistguiden  

• Hastighetsskyltar över området kommer att kompletteras då vi 

fått klagomål att det körs lite för fort 

• Parkeringsplatserna vid C-stugorna kommer att märkas upp 

• Ev kommer komplettering till vår avfallssortering att göras, 

önskemål om sortering av plast m m finns 

• Ev kommer vi att komplettera med ny utrustning till vår lekplats 

• En utvärdering av utbudet i vår reception skall göras 

• Rutiner för uthyrning av villavagn / stuga kommer att 

uppdateras då vi fått synpunkter på att vi idag hyr ut objekt som 

inte är i sådant skick att vi skulle få  hyra ut dessa. Varje ägare är 



skyldig att se till att städning , möblemang och övrig utrustning 

är i sådant skick att det inte kommer in klagomål.  

• Vi behöver påminna ännu en gång att max 1 bil / vagn eller 

stuga gäller på området ( slarvas en del med detta fortfarande ), 

finns det fler bilar får dessa parkeras utanför vårt område, 

förslagsvis vid receptionen. 

• Styrelsen vill ha en uppdatering gällande vilka som idag äger 

vagnar  / stugor och också aktuella mailadresser då detta 

underlättar all kommunikation. Exakt hur detta skall gå till 

återkommer vi till. 

 

Styrelsen kommer att återkomma i frågan gällande vilken hyra vi 

måste ta ut fr om 2024 då vi vet att lån skall omförhandlas i början 

av nästa år. 

 

 

Kjell och Peter skall ha en träff i September  med Ardit gällande hur 

han sett på årets säsong  

 

 

 

 



Styrelsen vill i detta brev också passa på att tacka Kurt Johansson 

för det fina jobb han lagt ner då han och hans fru bestämt sig för 

att sälja sin vagn. ( Tack för allt jobb du lagt ner Kurt ! ) 

 

Peter Haraldsson kommer att i samband med Kurts utträde vara 

vice ordförande och Håkan Öman kommer att vara sekreterare och 

också informationsansvarig. 

Målsättning  

Styrelsens ambition är att hålla alla medlemmar informerade och 

föra en dialog som skapar delaktighet och engagemang. 

Transparens och öppenhet är viktiga ingredienser i alla 

organisationer, så även i vår. Detta brev innehåller det viktigaste 

som togs upp på mötet 27 augusti. Nästa styrelsemöte är planerat 

till 1 oktober ( i samband med Skördefesten ) 

Har du / ni synpunkter och förslag till förbättringar är du 

välkommen att maila dessa till hakan.oman@erikpaoland.se 

 

 

 


